

流体与半流体产品金属检出 紧凑设计方便集成至现有管道系统中

管道式金属检测机

专为泵抽输送的流体及半流体产品设计,可精准检测并剔除铁、非铁(铜、铝等)与各类不锈钢材质等全部金属。设备采用紧凑型结构设计,安装体积精巧,通过快速连接器可便捷集成至现有管道系统。整机选用不锈钢材质打造,经防水工艺处理,兼具坚固耐用特性与高效清洁,满足食品、制药等行业的卫生标准要求。适用于果酱、巧克力酱、肉酱、汤汁等液态及糊状产品。



规格参数

检测管道内径(mm): 40/50/60/80/100/定制

机体材质: 不锈钢201/304/定制

交互面板: 按键液晶屏/彩色触摸屏

交互语言: 中文/英文/定制

预设产品: 自动学习储存100种产品参数

参数设置: 自动学习/手动调节

物料温度: $\leq 100^{\circ}\text{C}$

报警剔除: 声光报警剔除, 排料时间自定义

工作电源: AC220V $\pm 10\%$ 50Hz/60Hz

其他定制: 防水/防爆/分体等

广东衡天下检测设备有限公司 | 获取报价合同与更多资料

公司地址: 广东省东莞市东城街道桑园长乐路13号

服务热线: 400-1100-916 业务电话: 18825756668 18824539163



Fluid and Semi-fluid Products

Compact design for easy integration

Pipeline Metal Detector

Tailored for pumped fluid and semi-fluid products, this detector accurately identifies and rejects all metal contaminants—including ferrous, non-ferrous (copper, aluminum, etc.) and stainless steel.

With a space-saving compact design, it seamlessly integrates into existing pipeline systems via quick-connect fittings. Built from stainless steel and treated with waterproof technology, the unit is durable, easy to clean and fully compliant with hygiene standards for food, pharmaceutical and similar industries.

Perfect for liquid and paste products like jam, chocolate spread, meat paste and soup.



Specifications

Detection Pipeline Inner Diameter (mm): 40/50/60/80/100/Customizable

Machine Body Material: Stainless Steel 201/304/Customizable

Interactive Panel: Button LCD Screen/Color Touch Screen

Operating Language: Chinese/English/Customizable

Preset Products: Automatic learning and storage of 100 sets of product parameters

Parameter Setting: Automatic Learning/Manual Adjustment

Material Temperature: $\leq 100^{\circ}\text{C}$

Alarm & Rejection: Sound-light alarm and rejection, customizable discharge time

Working Power Supply: AC220V $\pm 10\%$ 50Hz/60Hz

Other Customization: Waterproof/Explosion-proof/Split Type, etc.